
Motion ang höjning av aktivitetsavgiften för Mörtnäs IF år 2024

Styrelsen föreslår årsstämman att höja aktivitetsavgifterna för år2024.

Mörtnäs ligger i jämförelse med Gustavsbergs if (år2024) och Värmdö if (notera år2023) lägre i avgift

och styrelsen föreslår att justera avgifterna genom en höjning. Efter höjningen har vi i jämförelse

fortfarande lägre avgifter än nämnda klubbar, vilket kan motiveras av avsaknad av tillgång till

omklädningsrum och lokaler vid klubbens hemmaplan Mörtnäs BP.

Höjningen ger en ökning med 14%, 63%, 50% och 42% per ålderspann, vilket är förhållandevis stor

förändring men det bör även beaktas att våra avgifter inte har justerats i jmf med övriga klubbar

under en längre period.

Det är rimligt att vi höjer våra avgifter för att inte avvika i jämförelse med övriga klubbar och även

med bakgrund av prisökningar som skett i samhället.

Nedan illustreras avgiften efter ökningen i tabellen i jämförelse med GIF och VIF.




